
Til 

Ordføreren og alle politikere i Indre Fosen Kommune 

 

På bakgrunn av kvikkleireskredet i Gjerdrum og egne opplevelser i 1978(Rissaraset) vil jeg komme 
med følgende betraktninger: 

Er det fornuftig å legge en slik byrde på kommunens innbyggere som det vil være å bygge en vei i et 
så ustabilt område.  Jeg tenker da spesielt på den psykiske belastningen over en så lang tid særlig for 
de som bor i det berørte området, men jeg vet det er mange flere som er bekymret. Mange av de 
som ble rammet i 1978 bor fremdeles i område der veien er planlagt bygd. 

Har ekspertene vurdert risikoen ved en eventuell utglidning ved Rein kirke med de følelser for de 
som har sine der? 

Det er sagt at det er gjennomført svært mange grunnboringer (ca 750), ja hva sier det. For meg 
forteller det at dette er et meget rasutsatt område med stor sannsynlighet for utglidninger. 

Ut fra erfaringer over lang tid er det vel ingen eksperter som kan gi garantier for at vi ikke får et nytt 
ras. (i anleggsperioden eller mange år etter) 

Er kommunestyre beredt til å ta denne belastningen ved et nytt Rissaras? 

Jeg synes nesten synd på den entreprenøren som får hovedansvaret for dette. 

Er det fornuftig/samfunnsøkonomisk å bruke så store midler på en vei som innvirker på følelsene til 
svært mange? 

Veien som ligger der i dag kan utbedres til en tilfredsstillende standard med en brøkdel av 
kostnadene. 

Jeg ber innstendig på vegne av flere at dere tar til fornuft og skrinlegger disse planene for all 
fremtid. 

 

 

Knut Bjerve 
Skardveien 23 7100 Rissa 


